

# SF BUS RULES

## School Bus Rules:

- Wearing the bus card clearly.
- The student must fully comply with the bus instructions (bus route- student pickup points- cleanliness of the bus- bus timing- acceptable behavior... etc.).
- Bus service is not available during exams.
- Students must proceed directly to their buses after the last session. In case of missing the bus due to lateness, the student's guardian will be responsible for returning their child home.
- In case of any inconvenience on the street preventing the bus from reaching the student's pick-up point, the student's guardian should accompany the student to the nearest pickup point.
- Changing the address during the school year is NOT acceptable.
- Seat reservation priority applies for early payment until all cycle seats are fully booked.
- The student's guardian must obtain the school's permission to pick up their child when they do not want to use the school bus service.

## Refund Policy:

- Requesting a refund before the start of the academic year (1st of September) will incur a 10% deduction.
- Requesting a refund after the start of the academic year will allow for a 40% refund of the fee in case of full payment. If the request is made after the start of the second term or on the installment payment system, parents are not eligible to receive a refund.

## قواعد استخدام سيارة المدرسة:

- وضع الكارنيه الخاص بالسيارة في مكان واضح .
- إلزام الطالب بالتعليمات الخاصة بالسيارة (خط سير السيارة – مناطق تجمع الطلبة – مراعاة نظافة السيارة – مراعاة توقيتات مرور السيارة – حسن السلوك بالسيارة... إلخ).
- لا يلتزم بتسيير السيارات وقت الامتحانات.
- إلزام الطالب بالتوجه مباشرة للسيارة بعد أخر حصة في المدرسة , وفي حالة تخلفه عن ذلك سيتحمل ولي أمر الطالب مسؤولية عودة نجله إلى المنزل.
- في حالة وجود مشكلة في الشارع المؤدي لمكان اخذ الطالب لا تسمح بدخول السيارة ،على ولي الأمر إيصال الطالب إلى أقرب نقطة للركوب.
- غير مسموح بتغيير العنوان أثناء العام الدراسي .
- الحجز بأولوية الدفع لحين أستكمال عدد الطلبة بالدورة .
- على ولي الأمر المشترك بالسيارة ضرورة أخذ موافقة المدرسة على استلام نجله في الأيام التي يرغب فيها بعدم استخدام السيارة.

## قواعد رد الإشتراك:

- اذا طُلب رد الإشتراك قبل بداية العام الدراسي ( 9\1 ) يتم الإسترداد بعد خصم 10 % من المبلغ المسدد .
- اذا طُلب رد الإشتراك بعد بدء العام الدراسي يتم رد ما قيمته 40% من الإشتراك "إذا كان الإشتراك مسدد كاملاً" اما اذا كان الرد بعد بداية الفصل الدراسي الثاني أو مسدد قسط لا يستحق ولي الأمر استرداد اي جزء من الإشتراك.